



# اللغة العربية

Course

القراءة العربية السليمة  
Correct Arabic Reading

## لمن هذه الدورة؟

تستهدف دورة "القراءة العربية الصحيحة" الأطفال الصغار الذين تتراوح أعمارهم بين 6 سنوات وما فوق، حيث تتيح لهم فرصة استكشاف عالم القراءة والكتابة بطريقة ممتعة ومهنية في آن واحد. في هذه الدورة، سيتعلم الأطفال الأساسيات الضرورية للقراءة والكتابة، بالإضافة إلى بناء مفرداتهم وتكوين جمل بسيطة ومفيدة

## Who is this course for?

The "Correct Arabic Reading" course is aimed at young children aged 6 and above, providing them with the opportunity to explore the world of reading and writing in a fun and professional manner simultaneously. In this course, children will learn the essential basics of reading and writing, in addition to building their vocabulary and forming simple and useful sentences.



## محتوى الدورة

---

### تعلم أساسيات القراءة والكتابة

من خلال الأنشطة التفاعلية والتمارين العملية، سيطور الأطفال مهارة القراءة والكتابة الصحيحة، ويثرون مخزونهم اللغوي البسيط.

### بناء المفردات وتكوين الجمل

سيتم توسيع مفردات الأطفال، وتطوير مهاراتهم في تكوين الكلمات وبناء الجمل بطريقة صحيحة ومفهومة.

### تعلم أساسيات التجويد

في هذه الدورة، سيتعلم الأطفال مبادئ التلاوة الصحيحة وقواعد التجويد الأساسية، مما يمكنهم من تلاوة الآيات القرآنية بشكل صحيح وبلغ وفقاً لقواعد التجويد الأساسية.

# Course content

---

## **Learning Reading and Writing Basics**

Through interactive activities and practical exercises, children will develop the skill of correct reading and writing, enriching their simple linguistic repertoire.

## **Vocabulary and Sentence Building**

Children's vocabulary will be expanded, and their skills in word formation and sentence structure will be developed in a correct and understandable manner.

## **Learning the Basics of Tajweed**

In this course, children will learn the principles of correct recitation and basic rules of Tajweed, enabling them to recite Quranic verses correctly and eloquently according to fundamental Tajweed rules.



## نتائج التعلم

اكتساب مهارات القراءة والكتابة باللغة العربية وفهم المفردات العربية.  
توسيع قدرة الطلاب على التعبير عن أفكارهم بطريقة مفيدة وواضحة.  
تحسين تلاوة القرآن الكريم وتطبيق مبادئ التجويد الأساسية.

## Learning outcomes

Acquisition of Arabic reading and writing skills and understanding of Arabic vocabulary.

Expansion of students' ability to express their ideas in a useful and clear manner

Improvement in Quranic recitation and application of basic Tajweed principles.

# القراءة العربية السليمة

## Correct Arabic Reading

Start dates ..... First of month

Course length ..... 6 months

Lesson length ..... 40 Min

Lessons per week ..... 3 Lessons

Lessons time ..... After school

Students per class ..... 4 (max 5)

Certificate ..... Yes

تاريخ البدء ..... بداية كل شهر

مدة الدورة ..... ٦ أشهر

مدة الدرس ..... ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ..... ٣ دروس

وقت الدرس ..... بعد المدرسة

عدد الطلاب ..... ٤ ( ٥ أقصى حد)

الشهادة ..... يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم  
**Reserve your seat now and join hundreds of  
students around the world**